## XBRL ANNOUNCEMENT

## الموضوع: فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

## Subject: Opening Nominations for Board Membership

The Board of Directors of Al-Faleh Educational Holding Group Q.P.S.C. is pleased to announce the opening of nominations for the membership of the Board of Directors for two independent members only, covering the period from December 2024 until March 2026, to complete the remaining term of the current board. This is in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its amendments, as well as the Corporate Governance Code issued by the Qatar Financial Markets Authority.

Nominations will be open from 9:00 AM on Sunday, October 6, 2024, until 3:00 PM on Thursday, October 10, 2024. Therefore, those interested in nominating themselves, whether as natural or legal persons, are required to visit the Al-Faleh Educational Holding Group management at its headquarters located at Doha Academy, 220 Al-Duhail Street, Al-Waab, to collect the nomination application forms, fill them out, and submit them before the nomination deadline. The nomination request must meet the eligibility criteria

يسر مجلس إدارة مجموعة الفالح التعليمية القابضة ش.م.ع.ق، أن يعلن عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لعضوين مستقلين فقط، وذلك للفترة الممتدة من ديسمبر 2024 وحتى عام مارس 2026 استكمالا للفترة المتبقية للمجلس الحالي، وذلك وفق أحكام قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته ولنظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية.

سيتم فتح باب الترشيح من الساعة 9:00 صباح يوم الاحد 2024/10/06 وحتى الساعة 03:00 مساء يوم الخميس 2024/10/10 وعليه، فأنه يتوجب على السادة الراغبين في ترشيح أنفسهم، سواء من الأشخاص الطبيعيين أو الاعتباريين، مراجعة إدارة مجموعة الفالح التعليمية القابضة، بالمقر الرئيسي لها – في أكاديمية الدوحة، 220 شارع الدحيل، الوعب، وذلك لاستلام نماذج طلبات الترشيح وتعبئتها وتقديمها قبل الموعد المحدد لإقفال باب الترشيح، على أن يكون طلب الترشيح مستوفياً لشروط الترشيح.